
Protokół Nr 46/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 18 czerwca 2021 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec stwierdzając 
quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 15.03. 
 
Wobec braku uwag członkowie Komisji Budżetu obradowali według 
zaproponowanego porządku obrad (w załączeniu): 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok szkolny 2021/2022 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (7 głosami za) zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 
 
2) rozpatrzenia petycji (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Radny A. Głąb zapytał, dlaczego nie jest podpisane uzasadnienie do uchwały? 
Ponadto radny stwierdził, że nie była również przedstawiona treść petycji.  
Wiceprezydent Miasta - P.Dasios wyjaśnił, że treść petycji jest na stronach Urzędu 
Miasta. Petycję rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W uzasadnieniu jest 
clou tej petycji skierowanej do Rady Miasta, polega ona na tym, że firma Remondis 
chciałaby zmian w regulaminie utrzymania czystości i porządku poprzez 
wprowadzenie dodatkowych koszy. Do 2022 r. jest możliwość używania dużych, 
ciężkich koszy, tzw. front loader’ów, one znikną z końcem 2021 r. Tego rodzaju 
pojemników jest bardzo niewiele na terenie miasta. I tutaj – mając taką wiedzę, że do 
wywozu tych koszy trzeba używać specjalnych samochodów i wymagają one bardzo 
dużo miejsca, a trzeba pamiętać, że wiaty śmietnikowe nie są duże, a dojazd do nich 
jest zwykle utrudniony przez parkujące w okolicy samochody, więc w praktyce 
sprawdzają się te mniejsze kosze, które można ręcznie wysunąć z tych miejsc 
składowania. Mieszkańcy nie lubią korzystać z tych dużych pojemników z uwagi na 
bardzo ciężkie klapy. Dlatego członkowie Komisji ustosunkowali się negatywnie i 
proponują odrzucić petycję. Wydział również przychyla się do wniosku, aby tę petycję 
odrzucić.  
Radny A. Głąb zapytał, kto jest autorem uzasadnienia? 
Wiceprezydent Miasta – P.Dasios wyjaśnił, że ta kwestia była już wyjaśniana,  
to jest uzasadnienie, które po podjęciu uchwały, ostatecznie podpisuje 
Przewodnicząca Rady Miasta, bo jest to załącznik do uchwały.  
Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek stwierdziła, że ma podobne obiekcje jak 
radny A. Głąb, ponieważ do uchwały jest uzasadnienie, które podpisała Sekretarz 
Miasta, a załącznik jest jakby odrębnym dokumentem i powinien być podpisany.  
Wiceprezydent Miasta – P.Dasios stwierdził, że być może nieprecyzyjnie to zostało 
wyjaśnione.  



Radny A. Głąb stwierdził, że problem powraca i dobrze byłoby, aby kwestia ta była 
raz na zawsze wyjaśniona.  
Przewodniczący Komisji – Wł. Stec zasugerował, aby w tej kwestii wypowiedzieli się 
prawnicy, aby już skutecznie rozwiązać ten problem.  
Wiceprezydent Miasta – P.Dasios zaproponował, że prawnicy przygotują wyjaśnienie 
i dostarczymy zainteresowanym radnym.  
Przewodnicząca RM – I. Renduda - Dudek stwierdziła, że takie wyjaśnienie powinno 
pojawić się przed sesją.  
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku głosów 
przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały 
(imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 
 
3) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Świętokrzyskiego 

(projekt uchwały w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (9 głosami za) zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 
 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Odpowiadając na pytania radnego A. Głąba Skarbnik Miasta – S. Kijak wyjaśnił 
kwestię przesunięcia dochodów w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej oraz 
zwiększenia dochodów, co związane jest z realizacją programu „Czyste Powietrze”. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (9 głosami za) zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie (9 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 
 
6) udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, przy 1 głosie 
przeciwnym i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały  
(imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 

 
7) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za 2020 r.  (projekt 
uchwały w załączeniu): 

 
Radny A. Głąb zadał pytanie odnośnie wydatku, o którym mowa na str. 57 
sprawozdanie – remont maszynowni fontanny – radny zapytał, czy fontanna działa, 
czy to jest coroczny wydatek. Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Infrastruktury 
Komunalnej – A. Majcher informując, że działa dolna część fontanny. W tamtym roku 



w ogóle nie była uruchamiana z uwagi na pandemię. Urządzenia były wyłączone z 
eksploatacji, wymagają one remontu, zwłaszcza pompy, które nie były uruchamiane.  
Kolejne pytanie radnego A.Głąba dotyczyło załącznika nr 15 – sprawozdania 
finansowego Miejskiego Centrum Kultury – kwestii refaktury Ostrowieckiego Browaru 
Kultury – radny poprosił o wyjaśnienie, dlaczego jest to wystawiane na MCK. 
Szczegółowych informacji udzielili Skarbnik S. Kijak i Wiceprezydent P. Dasios. 
Skarbnik stwierdził, że koszty funkcjonowania są dzielone przez MCK na 
poszczególne jednostki, które są zlokalizowane w OBK. Wiceprezydent Miasta –  
P. Dasios wyjaśnił, że w Ostrowieckim Browarze Kultury funkcjonują 3 instytucje,  
w roli zarządcy występuje MCK, który – na podstawie umowy z gminą – „bierze” na 
siebie wszystkie faktury za energię, ciepło, wodę i śmieci - i dalej rozdzielane to jest 
na ilość pracowników, powierzchnię jednostek. 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku głosów 
przeciwnych i 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały  
(imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 

 
8) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

za 2020 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, przy 1 głosie 
przeciwnym i 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały  
(imienny wykaz głosowania członków Komisji Budżetu – w załączeniu). 
 
Ad II/Sprawozdanie z monitorowania postępu w realizacji Strategii 
Zrównoważonego Rozwoju Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za rok 2020  
(w załączeniu do protokołu): 
 
Członkowie Komisji przyjęli powyższy materiał bez uwag.  
 

Ad III/Sprawy różne: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw. 
 
Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.32. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu - Włodzimierz Stec 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 
 


